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Verslag openbare deel van de 195e bijeenkomst Raad FHML  
d.d. dinsdag 8 oktober 2024 
Aanwezig: zie presentielijst 

 
1 Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering. 

 
2 Vaststellen van de tekst van het openbare deel van het verslag van de 194e 
bijeenkomst d.d. 3 september 2024  
-24.1428o – d.d. 27-09-24 – verslag met bijlage 
 
Zie de goedgekeurde versie met kenmerk 24.1428/Io. 

 
3 Mededelingen decaan 
Er zijn geen mededelingen. 
 
4 Huisvesting/gebiedsontwikkeling en nieuwbouw Randwyck 
De directeur FHML geeft aan dat er momenteel geen nieuwe ontwikkelingen zijn om te melden. 
Desgevraagd geeft hij aan dat er op centraal niveau gewerkt wordt aan een UM-breed 

mobiliteitsbeleid, waarbij ook de parkeerplaatsen in de binnenstad en in Randwyck worden 
betrokken. De raad merkt op dat de beperkte parkeermogelijkheden voor studenten die met de 
auto moeten komen problematisch zijn. De directeur stelt voor om de verantwoordelijke 
contactpersoon voor het mobiliteitsbeleid uit te nodigen voor een van de volgende bijeenkomsten 
van de Raad FHML om een nadere toelichting te geven en om de vraag te beantwoorden of er 
laadpalen voor elektrische auto’s worden geïnstalleerd. 
 

5 ARBO jaarverslag FHML 2023 en Plan van Aanpak ARBO-FHML 2024 
-24.1441 – d.d. 02-10-24 – brief directeur FHML met bijlage 
 

Het ARBO jaarverslag FHML 2023 en het Plan van Aanpak ARBO-FHML 2024 worden besproken in 
aanwezigheid van D. Vertommen, gebouwenbeheerder FHML/FPN, en S. Lumeij, arbeidshygiënist 
en waarnemend preventiemedewerker FHML/FPN. 

 
D. Vertommen legt uit dat het jaarverslag opgesteld wordt binnen de afdeling CRISP-facilities en 
ter goedkeuring wordt voorgelegd aan de ARBO-Commissie. Het Plan van Aanpak omvat de 
geplande activiteiten in 2024 waarover de Raad FHML adviesrecht heeft. 
 
De raad merkt op dat in het jaarverslag, in zowel tabel 1 en 2 (overzichten van aantal BHV-ers en 
incidentenmeldingen) het gebouw Dub30 niet wordt vermeld. D. Vertommen legt uit dat de 

faculteit FSE de grootste partij is in de Dub30 en daardoor verantwoordelijk is voor de BHV. 
Volledigheidshalve zal de Dub30 alsnog worden opgenomen in de rapportage. 
 
De raad merkt op dat de handhaving van het rookverbod op de campus niet effectief is. Het 
Bestuur FHML en D. Vertommen benadrukken dat iedereen de verantwoordelijkheid heeft elkaar 
aan te spreken op naleving. Daarnaast zijn er initiatieven, zoals betere voorlichting bij introducties 
en samenwerking met het ziekenhuis voor controles en sanctiebeleid. Studenten stellen voor dat 

stewards, naast toezicht op fietsen, ook het rookverbod handhaven en dat het Stoptober-initiatief 
als blijvende campagne wordt ingevoerd. 
 
In het jaarverslag wordt vermeld dat de respons op het PAGO-onderzoek Beeldschermwerk minder 
dan 10% bedroeg, waardoor er geen conclusies konden worden getrokken uit de uitkomsten. 
Arbo@UM onderzoekt de lage respons op diverse ARBO-gerelateerde onderzoeken onder UM-

medewerkers. Gezien de algemene trend dat responsen op online enquêtes steeds minder worden, 
adviseert de raad om na te denken over andere vormen van onderzoek. Uit het PAGO-onderzoek 
naar proefdierallergie, waar 26% respons was, zijn wel conclusies getrokken.  
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Op verzoek van de raad zal S. Lumeij de stand van zaken van beide onderzoeken navragen bij 

preventiemedewerker P. Willemsen en nagaan welke medewerkers deelnemen aan het onderzoek 
naar proefdierallergie. 

Desgevraagd geeft D. Vertommen aan dat de RIE (Risico-inventarisatie en -evaluatie) voor 
temperatuurproblemen in Dub30 heeft aangetoond dat herindeling van kantoren en verbetering 
van de temperatuurregeling nodig zijn. Deze aanbevelingen worden opgevolgd. 
 

6 Nagekomen agendapunten 
M. oude Egbrink geeft aan dat de masters ‘Health Education and Promotion’ en ‘Occupational 
Health and Sustainable Work’, die zowel in deeltijd als voltijd worden aangeboden, vanaf 
september 2026 zullen worden herzien. Daarom is besloten om de inschrijvingen voor de 
deeltijdvariant voor het komende studiejaar eenmalig stop te zetten. Het combineren van het 
huidige en het nieuwe curriculum blijkt onuitvoerbaar. Dit zal duidelijk worden vermeld in 
Studielink. De raad adviseert om aandacht te besteden aan de wervingscampagne, zodat 

studenten zich niet per abuis inschrijven voor de voltijdvariant. 
 
7 Rondvraag 
M. oude Egbrink geeft desgevraagd aan dat de studentaantallen 2024-2025 bekend zijn. Over het 
algemeen is er een positieve ontwikkeling te zien, met een lichte stijging in de instroom van 1%. 
De groei is vooral zichtbaar in de masteropleidingen. De bachelor Regenerative Medicine and 

Technology blijft met 39 inschrijvingen achter bij de verwachting; vorig jaar waren dit er 24. Voor 

Biomedische Wetenschappen (BMS) zijn de cijfers conform de voorspelling, met 184 ingeschreven 
studenten. De extra marketinginspanningen hebben nauwelijks geleid tot meer instroom. 
Uitvalcijfers voor het eerste jaar BMS en de aantallen internationale studenten zijn nog niet 
beschikbaar. M. oude Egbrink zal hier op verzoek van de Raad navraag naar doen. 
 
Kim Luijten 

 
 
 

 
 

 
 


